
 Allereerst excuses dat ik de weg via u bewandel. 

Begin september heb ik via u een brief gezonden (zie bijlage). 

Met name omdat al mijn goedbedoelde pogingen toen de mist in gingen. 

Ik heb tot nu toe weer niets vernomen. 

Ook in de aanvullende status info van de Gemeente word ik niet veel wijzer. 

Dat is spijtig en ik begrijp niet dat er geen contact komt. 

 

Nu sprak ik de Burgemeester vrijdag jl omtrent brandgevaar en veiligheid rond onze weg. 

De verleiding was groot om hem hierover aan te spreken gezien het prettig karakter van dat gesprek. 

Maar het leek mij niet correct om hem daar naar te vragen of informeren. 

 

Ik vraag mij werkelijk af hoe ik met jullie in contact kan komen of wanneer de Gemeente mijn 

“Klacht” namens de bewoners serieus neemt. 
Gewone mails helpen niet. 

Uw bemoeienis stel ik zeer op prijs , maar ook dat heeft geen gevolg tot en met heden…. 
 

Hoe kom ik hier doorheen zonder te verzanden in ambtelijke molens en zonder andere wegen te 

bewandelen.. 

Zoals de Burgermeester wel aan te spreken.. 

 

Met vriendelijke groeten 

 

 


